Washington

Washington, the capital of the USA, is situated on the Potomac River in the district of Columbia. The District is named in honor of Columbus, the discoverer of America. The capital owes a great deal to the nation's first president George Washington. It was he, who selected the site for the District and laid the cornerstone of the Capitol building, where Congress meets. The location of the city on the Potomac river was the result of a political compromise between the wishes of the northern and the southern states. Washington was founded in 1791. The city was built to a preliminary plan. A rectangular network of streets combines with wide avenues which radiate from two main centers. One of them is the Capitol and the other is the White House. Washington is not the largest city in the country, for it cannot be compared in size with the cities like New York, Chicago, Detroit and Los-Angeles. But in the political sense it is the center of the republic. It is the home of government. The US Presidents lives and works here, the Congress and the Supreme Court are all in Washington DC. 

Washington industry is not well developed, although some "clean" industries, high-technology and light industry, research establishments have recently been set up in the surrounding areas. Tourism, too, is one of major importance, bringing in millions of visitors to swell the resident population. Many people come to Washington by planes. The planes land on Washington's two airfields - the National and the Friendship Airports. The city's pride is the Union Railroad Station. It's bigger than the Capitol itself. Washington can be reached also by small sea-going ships. Convenient roads connect it with other parts of the country. 

Washington is fundamentally a monumental city. The central point of it is Jenkins Hills, commonly called the Hill, or the Capitol Hill. The focus point for sightseeing in Washington is the cluster of impressive buildings and monuments around the broad sweep of grassy parkland in the form of a cross that lies between the Potomac River and the capitol. The imposing Capitol, crowned with its huge dome, stands at the end of the wide grassy Mall. Capitol is the highest building here. The regulation doesn't allow to build houses taller then the Capitol. The Capitol got his name in analogy with the ancient roman cathedral - Capitol. Behind the Capitol, in the separate buildings, stand the Supreme Court and the Library of Congress. On the Northern arm of the cross there's the White House, the residential place of the US President. The cornerstone of Executive Mansion, as it was originally known, dates from October 13, 1792, 300 years after the landing of Columbus. The president's hose is the earliest of all government buildings in the DC. 

White House, completed in 1800 after a contest to find a suitable design, it was burnt down by the British troops in 1814, and then restored and decorated in white paint to hide the smoke marks - hence its name. 

At the center of the cross rises the elegant Washington monument, a marble obelisk with an observation deck at the top. Washington is also famous for Lincoln Memorial, Jefferson Memorial, Grant Memorial, New Vietnam Veterans Memorial. 

On the south side, the unmistakable red building popularly known as "The Castle" houses part of the world-famous Smithonian Institution which administers many of Washington's museums, art Galleries and research institutes, including the National Air and Space Museum, the National Museum of History and Technology, the National Museum of Natural History, National Collection of Fine Arts housing exhibits that show the development of American art, the Hirshhorn Museum and Sculpture Garden that houses a rich collection of 19-th and 20-th century paintings and sculpture. 

Across the Potomac River is Arlington National Cemetery, where's many of the nation's honored dead are buried, including John and Robert Kennedy. There are five universities in the city. The national Academy of Science, Georgetown University and George Washington University are among 

Перевод текста: Washington

Вашингтон, капитал США, расположен на Потомакской Реке в округе Колумбия. Район называют в честь Колумба, исследователь Америки. Капитал должен много национальному первому президенту Джорджу Уошингтону. Именно он, выбрал участок для Района и положил краеугольный камень здания Капитолия, где Конгресс встречается. Местоположение города на Потомакской реке было результатом политического компромисса между пожеланиями северного и южных государств. Вашингтон был основан в 1791. Город был построен к предварительному плану. Прямоугольная сеть улиц объединяется с широкими направлениями, которые исходят от двух главных центров. Один из них - Капитолий, и другой - Белый дом. Вашингтон не наибольший город в стране, поскольку это не может быть сравнено в размере с городами как Нью-Йорк, Чикаго, Детройт и Лос-Анжелес. Но в политическом смысле это - центр республики. Это - дом правительства. Американские жизни президентов и работы здесь, Конгресс и Верховный Суд - все в Вашингтоне, округ Колумбия. 

Вашингтонская промышленность хорошо не развита, хотя некоторые "чистые" отрасли промышленности, высокотехнологичная и легкая промышленность, учреждения исследования были недавно настроены в ближайших областях. Туризм, также, одна из главной важности, внесение миллионов посетителей, чтобы раздуть резидентское население. Много людей приезжают в Вашингтон самолетами. Самолеты приземляются на двух летных полях Вашингтона - Соотечественнике и Аэропортах Дружбы. Гордость города - Железнодорожная станция Союза. Это больше чем Капитолий непосредственно. Вашингтон может быть достигнут также маленькими мореходными судами. Удобные дороги соединяют это с другими частями страны. 

Вашингтон - существенно монументальный город. Центральная точка этого - Холмы Jenkins, обычно называемые Холмом, или Капитолийским холмом. Пункт центра для осмотра достопримечательностей в Вашингтоне - группа внушительных зданий и памятников вокруг широкой зачистки травянистых парковых насаждений в форме креста, который находится между Потомакской Рекой и Капитолием. Внушительный Капитолий, коронуемый с его огромным куполом, стоит в конце широкой травянистой Аллеи. Капитолий - самое высокое здание здесь. Регулирование не позволяет строить здания, более высокие тогда Капитолий. Капитолий получил его название на аналогии с древним римским собором - Капитолием. Позади Капитолия, в отдельных зданиях, выдерживают Верховный Суд и Библиотеку Конгресса. На Северной руке креста есть Белый дом, жилое место американского президента. Краеугольный камень Исполнительного Особняка, поскольку это было первоначально известно, даты с 13 октября 1792, спустя 300 лет после приземления Колумба. Президентский брандспойт является самым ранним из всех правительственных зданий в постоянном токе. 

Белый дом, законченный в 1800 после соревнования, чтобы найти подходящий проект, это было сожжено дотла британскими войсками в 1814, и затем восстановлено и украшено в белой краске, чтобы скрыть марки дыма - следовательно его название. 

В центре креста повышается изящный Вашингтонский памятник, мраморный обелиск с палубой наблюдения наверху. Вашингтон также известен Мемориалом Линкольна, Мемориалом Jefferson, Предоставление Мемориальный, Новый Вьетнамский Мемориал Ветеранов. 

На южной стороне, безошибочное красное здание, обычно известное как "Замок" часть зданий всемирноизвестного Учреждения Smithonian, которое управляет многими из музеев Вашингтона, художественных Галерей и научно-исследовательских институтов, включая Национальный Воздушный и Космический Музей, Национальный Музей Истории и Технологии, Национальный Музей Естествознания, Национальное Собрание выставок размещения Искусств, которые показывают развитие американского искусства, Сад Музея и Скульптуры Hirshhorn что здания богатое собрание 19-ых и 20-ых картин столетия и скульптуры. 

Поперек Потомакской Реки - Национальное Кладбище Arlington, где - многие из национальных чтимых мертвых, похоронены, включая Джона и Роберта Кеннедай. В городе есть пять университетов. Национальная Академия Науки, Джорджтаунского Университета и Университета Джорджа Уошингтона – среди.

